

Acknowledgments

In the fall of 1996 the Centre for the Study of Living Standards initiated a project on service sector productivity and the productivity paradox that led to the publication of this special issue of the *Canadian Journal of Economics*. A large number of persons have been involved in the various phases of the project, including the February 1997 preconference and April 1997 conference and we would like to acknowledge their assistance.

Statistics Canada was crucial in terms of both financial and moral support. Fred Gault, Director of the Science and Technology Redesign Project, in particular played an instrumental role and we express our deep appreciation to him and to Statistics Canada. Without their support, the project would not have been possible.

We would like to thank the members of the Research Advisory Committee, which met on two occasions and provided valuable input to the project.

Partial support for this project was received from the Canadian Donner Foundation. We would also like to thank Industry Canada, the Atlantic Canada Opportunities Agency, the Ontario Ministry of Finance, and the Insurance Bureau of Canada for financial assistance.

Curtis Eaton of Simon Fraser University and *CJE* editor was enthusiastic about the project from day one and we are very grateful for his support. Louise Hebert of the Faculty of Business at the University of Alberta did an excellent job in laying out the papers for publication.

We also would like to thank all the chairs and the discussants at the April 1997 conference and the referees for the papers in this volume for their assistance.

Remerciements

À l'automne de 1996, le Centre d'études des niveaux de vie a entrepris un projet sur la productivité du secteur tertiaire et le paradoxe de la productivité qui a débouché sur la publication de ce numéro spécial de la *Revue canadienne d'économique*. Un grand nombre de personnes ont participé à diverses phases du projet, y compris à la préconférence de février 1997 ainsi qu'à la conférence d'avril 1997, et nous aimerions les remercier de leur aide.

Le soutien à la fois financier et moral de Statistique Canada a été crucial. Plus particulièrement, Fred Gault, directeur du Projet de remaniement des sciences et de la technologie, a joué un rôle clé et nous lui témoignons notre profonde reconnaissance, ainsi qu'à Statistique Canada. Sans leur appui, le projet n'aurait pas été possible.

Nous tenons à remercier les membres du Comité consultatif de la recherche qui s'est réuni à deux reprises et a fourni des commentaires précieux.

La Fondation canadienne Donner a également appuyé ce projet. Nous tenons aussi à remercier Industrie Canada, l'Agence de promotion économique du Canada Atlantique, le ministère des Finances de l'Ontario et le Bureau d'assurance du Canada pour leur aide financière.

Curtis Eaton de l'Université Simon Fraser et rédacteur en chef de la *RCE* a manifesté son enthousiasme à l'égard du projet dès le départ, et nous lui sommes très reconnaissants de son appui. Louise Hébert de la Faculté de Business de l'Université de l'Alberta a effectué un excellent travail de mise en page des articles pour la publication.

Nous aimerions également remercier tous les présidents et participants de la conférence d'avril 1997 et tous les rapporteurs des textes de ce numéro pour leur aide.